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  PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/13 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-6 
Rijeka,  26. 5 . 2020. 

 

  
  
  
                                    
 
 
 

ZAPISNIK 
S 13.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

13. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 25. 5. 2020. (ponedjeljak) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Josip Ukalović, član VMO  
5. Valić Franjo,  član VMO 
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
 
Gost sjednice: 
 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice VMO Brašćine-Pulac 
�  Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

 
 
 
DNEVNI RED 

 

1. Informacija o radovima na terenu po prioritetima za 2020. godinu 
2. Rasprava o UPU Brašćine-Pulac 
3. Programi rada Vijeća za 2020. prijedlog za neodržavanje istih 
4. Prijedlog Programa rada Vijeća za 2021. Godinu 
5. Razno 
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Ad.1 
Tajnica upoznala vijećnike o radovima koji su završeni iz 2019. godine te da se s 2020. godinom 
nije krenulo u realizaciju.  
Zaključak: Vijeće isto primilo na znanje 
 
 
Ad.2 
Predsjednik Vijeća je upoznao vijećnike s informacijom da će se do kraja godine raspravljati o UPU 
na nivou Grada Rijeke, te da će i UPU Brašćine-Pulac moći dati svoje primjedbe. 
Zaključak: Vijeće Vijeće isto primilo na znanje 

Ad.3 

Predsjednik upoznao Vijeće s održavanjem Programa VMO za 2020. godinu te predlaže s obzirom 
na situaciju donijelo zaključak da se s obzirom na novonastalu situaciju vezanu za pandemiju virusa 
COVID - 19 i posljedice pandemije koja se odrazila na sve prihode proračuna i proračunskih 
korisnika da se: 

 unutar programskih aktivnosti Memorijalni turnir u boćanju Mate Velčić i Dani Svetog Luke 
rebalansom otkažu planirane pozicije Financijskog plana MO Brašćine-Pulac za 2020. 
godinu  
Tijekom mjeseca travnja predviđeno je održavanje programa Memorijani turnir u boćanju Mate 
Velčić, međutim s obzirom na novonastalu situaciju vezanu za pandemiju virusa COVID – 19 
planirani program nije se održao. 
Tijekom mjeseca listopada predviđeno je održavanje programa Dani Svetog Luke, međutim s 
obzirom na novonastalu situaciju vezanu za pandemiju virusa COVID – 19 planirani program neće 
se održati. 
Temeljem navedenog Vijeće je odlučilo da se navedeni programi neće održati te se programske 
aktivnosti smanjuju po pozicijama kako slijedi: 
:            Za Mate Velčić: 

o PRO 2502  – 300,00 kn 
o PRO 2503 –  700,00 kn 

Ukupno:         1.000,00 kn 
 

• Dani Svetog Luke: 
o PRO 2500 – 3.000,00 kn 
o PRO 2502 – 2.400,00 kn 
o PRO 2503 – 1.800,00 kn 

Ukupno:           7.200,00 kn 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 

 

Ad.4 

Predsjednik je također upoznao Vijeće s izradom Programa rada VMO za 2021. Godinu te predlaže 
da se održe slijedeće aktivnosti: 

6. Memorijalni turnir Zvonimir Škerl 
7. Parkić party 
8. Dani Svetog Luke 
9. Mjerenje šećera i tlaka 
10. Doček Svetog Nikole 

Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog Programa za 2021. Godinu 
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Ad.5. 
Predsjednik upoznao vijećnike s dopisom Rijekaprometa, gospodina Frka Danijel, a vezano za 
postava usporivača prometa u Ulici Lukovići kod dječjeg parka, ukupne vrijednosti 8.000,00 kn sa 
PDV-om. Predviđeni usporivač prometa bi se postavio po cijeloj širini kolnika u Ulici Lukovići u 
blizini Dječjeg parka. Pozicija usporivača bi se naglasila  postavljanjem pripadajućih prometnih 
znakova. Iz tih razloga,proizlazi da će se prekoračiti predviđena sredstva od 8.000,00 kn sa PDV-
om. Naime, prema projektnoj procjeni ukupnih troškova, realizacija ukupne stavke 4.17. iznosila bi 
12.360,00 kn sa PDV-om.te predlaže da razmotrimo i povratno javimo možemo li osigurati dodatna 
sredstva u iznosu od 4.360,00 kn s PDV-om kako bi se prometni zahvat postave usporivača mogao 
realizirati. Predsjednik predlaže da se sredstva koja su osigurana za 2020 godinu pod stavku 
4.18 semaforizacija pješačkog prijelaza u blizini Osnovne škole Belveder u iznosu od 160.000,00 
kna Vijeće je prihvatilo varijantu za .Usporivači prometa - izgradnja umjetnih izbočina od 
asfalta, što podrazumijeva izgradnju 4 usporivača prometa u obliku umjetnih izbočina (krnjih 
piramida) od asfalta koji bi se postavili na svim prometnim trakovima prije pješačkog 
prijelaza. Usporivači bi bili sljedećih dimenzija:  širina cca. 170 cm; visina 7 cm; dužina 
najmanje 200-300 cm. Grubo procijenjeni trošak ovog zahvata je 50.000,00 kn sa PDV-om.  

Stoga Vijeće smatra da se iz preostalih sredstava može osigurati i dodatna sredstva u iznosu od 
4.360,00 kn s PDV-om 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 
 
C/ Predsjednik predlaže da se ponovo proslijedi dopis Vodovodu i kanalizaciji s upitom da nam 
ponovo prikažu zadnje stanje projekta vezano za izgradnju kanalizacije i vode na području Pulca i 
Oktavijana Valića. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 
 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (tri) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

                      Ivana Prpić Josip Rupčić 
  

  

  

 


